
Boljše gospodarjenje ne bi smelo
biti samo parola

Igor Makovec, predsednik
zbora družbenopolitičnih or-
ganizacy iz naše občine, je po-
udaril, da se imajo za sedanje
dobro delo veliko zahvaliti
prejšnjemu predsedniku Mi-
lanu Gasparjju, ki je znal uve-
ljaviti ta zbor in vzpostaviti
trdne vezi z družbenopoliti-
čnimi organizacijami.

»Ga ni vprašanja, ki ga
družbenopolitične organizaci-
je ne bi dobro proučile. Na

zboru potem prihaja še do do-
datnih ustvarjalnih razprav,
pa naj gre za petletni načrt
razvoja naše občine, za delo-
vaiy'e delegatskega sistema,
za delovanje interesnih skup-
nosti ali za pospeševarye svo-

bodne meryave dela. O vsem
tem smo govorili v minulem
letu, kakor tudi nismo izpusti-
li razprave o tem, kako bi se
lotili racionalnega delovarya
družbenih dejavnosti" nas-
ploh. Klicom za racionalnejše
obnašanje, črpanje notranjih
rezerv tudi v šolstvu, znano-
sti, zdravstvu, kulturi ne bi
smeli pripisovati samo paro-
laštva,« je povedai Igor Mako-
vec in dodal, da je med druž-
benopolitičnimi organizacija-
mi v določenih primerih (na
primer o vprašaiyu delovanja
krajevnih skupnosti, o zako-
nu o informirarvju) prav
SZDL poklicana, da spelje
politično razpravo.

Kar zadeva težave dela zbo-
ra družbenopolitičnih organi-
zacij, je ryegov predsednik
omenil mandat delegatov, ki
bi moral biti po ryegovem
mnenju malo bolj raztegljiv:
»Kaj naj bi storili v prihodnje,
pa je širše vprašanje,« je dejal.
Zato so organizirali posvet z
dr. Cirilom Ribičičem, da bi
razčistili nekatere dileme v tej
zvezi.

Na koncu pa je predsednik
še potožil o preobremenjeno-
sti dnevnih redov. »Marsikaj
prečistimo, vendar nam še ve-
dno ostaja preveč formalnih
zadev, ki so nam odveč in sa-
mo kradejo čas.«


